
 

  

Aan: College van B&W Barneveld  

  

Betreft: Bermbeton aan de Kallenbroekerweg 

Voorthuizen, 26 juli 2022  

  

Geacht college,  

  

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil de 

fractie van de ChristenUnie vragen stellen over de recente verbreding van de 

Kallenbroekerweg.  

   

Wij stellen deze vragen n.a.v. het bericht in de Barneveldse Krant van 25 juli ’22 

ingediend door dhr. van Beek.  

 

Het is mooi dat er rekening is gehouden met de boomspiegels waardoor groen 

behouden kan blijven. Maar we begrijpen ook de verontwaardiging van de indiener. 

Voor fietsers is het gevaarlijk dat de berm niet goed is aangevuld, waardoor er 

onveilige situaties kunnen ontstaan. 

Als fractie zouden wij graag een veilige en duurzame oplossing willen zien voor de 

nieuw ontstane situatie. We stellen de vragen omdat uiteindelijke de gemeente 

medeaansprakelijk is als er ongevallen gebeuren. 

 

De fractie van de ChristenUnie heeft naar aanleiding daarvan de volgende vragen: 

 

1. Is de aannemer nog verantwoordelijk voor een volledige vlakke oplevering 

van de berm?  

2. Zo nee, gaat het college hier alsnog opdracht voor geven om dit probleem op 

te lossen? 

3. Op welke termijn wordt dit opgelost? 

 

Wij zien uit naar uw reactie.  

  

Met vriendelijke groet,  

  

Dianne de Kwant 


